
HERSLEV VANDVÆRK REFERAT 03.01.2015

Referat af bestyrelsesmøde

09.12.2014 hos Kirsten

Til stede: Bo Sommerlund, Kirsten Bank, Martin Olsen, Tore Jørgensen og Lis Frederiksen (ref.)

Næste møde: Afholdes i januar

1. Godkendelse af sidste referat

Referatet godkendt.

2. Vandværkets status og drift

Vandværket har nu modtaget en ny vandindvindingstilladelse, der må pumpes 16.000 m3 op 
årligt. Med tilladelsen var en del henstillinger, som vi skal have fulgt op på - blandt andet:

 Markering af rør
 Hvad bliver der af skyllevandet? 
 Lukke nogle huller
 Vandstanden skal pejles 4 gange årligt, ved log eller ved pejling?
 Alarm i vandværksbygningen

På generalforsamlingen indkaldes til arbejdsdag, hvor nogle af punkterne kan blive udbedret.

  
3. Økonomi

Kassebeholdningen er ca. kr. 24.000. 

Budget for 2015 blev drøftet. Der skal afsættes penge til udskiftning af målere, renovering af 
vandværk og digitalisering af ledninger.

4. Fremtidige arbejder

Martin kontakter IGS rådgivende ingeniører i Bjæverskov for digitalisering af vandledninger. 
Firmaet har projekteret kloakseparationen i Herslev for Lejre Forsyning. 

Vi mangler et overblik af målerplacering på hver enkelt matrikel. Lis stemmer dørklokker og 
registrer af målere (i hus eller i brønd). 

Tore tilmelder sig hygiejnekursus. Kurset kan gennemføres hjemmefra.

Indkaldelse til generalforsamling – primo februar (min. 14 dage før afholdelse af 
generalforsamling).

Lis undersøger (checker referater) hvordan brønde og målere tidligere er blevet finansieret.

Martin kontakter KK-EL for alarm i vandværksbygningen.

Der skal indhentes 2-3 tilbud på etablering af målerbrønde. FVD har skabeloner på nettet.


